
PROTOKÓŁ Nr   64   /2004
z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki

w dniu 16 sierpnia 2004r.

W posiedzeniu udział wzięli:
a/ czterech członków komisji (nieobecny S. Maśliński )

Porządek obrad

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Zatwierdzenie porządku obrad.
4. Przygotowanie szkół do rozpoczęcia roku szkolnego 2004/2005
5. Sprawy różne.

Przebieg posiedzenia:

Ad 1-3

Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z
poprzedniego posiedzenia oraz zatwierdziła porządek obrad.

Ad. 4

Gogolewo – trwa remont ,adaptacja mieszkania na pomieszczenia szkolne.
Remont przeprowadza konserwator , pieniądze wygospodarowano z oszczędności opałowych.
Sprawy kadrowe – niewyjaśniona na dzień 16.08. obecność p. Olczaków i 3h  języka
angielskiego.

Motarzyno – wykonano wentylację grawitacyjną , dach będzie robiła ekipa wykonująca dach
w Dębnicy.
Na wymianę stolarki okiennej środków brak. 
Sprawy kadrowe – w Budowie nie będzie klasy ,,0’’ z powodu małej liczebności dzieci.
Będą tam tylko dwie klasy. Dowóz dzieci PKS Bytów.

Dyr. 1) SP Gogolewo i SP Motarzyno postulują 0 wprowadzenie dwujęzyczności –
j. angielskiego i j. niemieckiego lub sukcesywne wprowadzanie j. angielskiego 
i rezygnacją z j. niemieckiego.

Wniosek: zorganizować spotkanie z Wójtem w/w sprawie.

SP Dębnica – firma , która wygrała przetarg wymienia dach na budynku szkoły ,następnie
jeszcze na sali gimnastycznej i przedszkolu.

      W budynku przedszkola wymieniono armaturę sanitarną i pomalowano pomieszczenie 
ze środków własnych – 13 tys. zł.
Rozpoczęcie zajęć w przedszkolu 1września – dwie grupy 5-cio godzinne i dwie grupy
całodzienne.
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      Dożywianie w szkołach wygrał p. Krajewski ze Słupska – 400 zup ( kwalifikuje OPS).
      Zmiany kadrowe  - na kilka godzin w-f zatrudniona p. T. Kogut.

Gimnazjum – Firma Mitex wykonała poprawki tynków , miejsc popękanych i w dwóch
gabinetach zlikwidowano wybrzuszenia.
Wykonują konserwację elewacji.
Zostanie wymieniona armatura i baterie w natryskach.
wymalowano świetlicę, pomieszczenia sprzątaczek i korytarze.

Sprawy organizacyjne – 16 oddziałów ( było 17 ) .
5 bardzo licznych klas
5- ro dzieci z Mielna przybyło do Gimnazjum .
Pełny stan zatrudnienia.

Liceum uzupełniające dla dorosłych –18 podań.
Uchwałą Rady Gminy – należy powołać Zespół Szkół z dniem  01.09.2004r.

Rozpoczęcie roku szkolnego 1.09. 2004 o godz. 9ºº.

                                      .                                                                            Przewodnicząca
                                                                                                           Komisji Kultury, Oświaty,
                                                                                                                    Sportu i Turystyki

                                                                                                                   /-/  Jadwiga Karaś
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